
De fotograaf bij een afscheid

De hand op je arm, de aanwezigen,
de glimlach, de tranen, de
bloemen, de rituelen zijn daar uit
liefde voor de overledene, liefde
voor jou, je familie en vrienden. 
Ze geven je steun en troost op het
moment zelf en op de vele
momenten daarna. 



Waarom zijn foto's zo waardevol?Het is makkelijker om het
album op te pakken om zo in
contact te komen, te praten
of juist stil te zijn met elkaar.
Om te laten zien hoe trots
jullie zijn als ouders, kinderen,
familie, vrienden. 

De foto's halen herinneringen op,

emoties, het verteld een verhaal. Ook

al blijft het boek dicht. 

Zo blijft je dierbare voortleven in de

herinneringen van jou en de mensen

die hem of haar gekend hebben.

Mensen die om wat voor reden
dan ook niet instaat zijn om bij

het afscheid aanwezig te zijn.
Voor later; denk aan baby's,

kinderen die nog heel jong zijn,
familie in het buitenland.

Het geeft je
 hulp om het verlie

s (de

rouw) in
 je leven te verweven.

Het helpt je op een positie
ve manier

een stapje verder in
 het rouwproces. 
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